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ثبت نام هادی ساعی در انتخابات تکواندو
برخ�ی چهره های سرش�ناس اقدام به ثبت ن�ام در انتخابات فدراس�یون تکواندو 

کردند.
به گزارش ایس��نا، دوم دی بار دیگر مهلت ۴ س��ال ریاس��ت محمد پولادگر بر فدراس��یون 
تکواندو به پایان می رس��د. در حالی که ثبت نام از کاندیداهای ریاس��ت فدراس��یون تکواندو 
تا س��اعاتی دیگر به پایان می رس��د، برخی چهره های سرش��ناس تکواندو اقدام به ثبت نام در 
انتخابات کردند. س��ید محمد پولادگر پس از ۲۱ س��ال ریاس��ت فدراسیون تکواندو، بار دیگر 
دقایق��ی پیش برای حضور در انتخابات ثبت نام کرد. هادی س��اعی، پرافتخارترین ورزش��کار 
المپیک��ی ایران نیز دیگر چهره سرش��ناس تکواندوی ایران اس��ت که ام��روز برای حضور در 
انتخابات ثبت نام کرد. علی محمد بس��حاق، مربی سابق تیم ملی تکواندو و از مخالفان جدی 
فدراسیون فعلی نیز اقدام به ثبت نام در انتخابات کرد. آرش فرهادیان، رییس سازمان تیم های 
ملی نیز از دیگر نفراتی است که در انتخابات فدراسیون تکواندو ثبت نام کرد. مرتضی بهرامی 
نژاد، محسن تهرانی، شهرام اربابی و جمشید سهرابی دیگر نفراتی هستند که تا این لحظه در 

انتخابات ثبت نام کرده اند.

 شکست یاران کوبیاک مقابل یاران کورک 
در لیگ والیبال ژاپن

یاران کوبیاک مقابل یاران کورک در لیگ والیبال ژاپن متحمل شکست شدند.
به گزارش ایس��نا، میش��ل کوبیاک س��تاره و کاپیتان تیم ملی والیبال لهستان پس از اتمام 
کارش در تیم ملی والیبال لهس��تان به ژاپن بازگش��ت تا برای تیم باش��گاهی اش بازی کند. 
پاناسونیک پنترز ژاپن تیمی است که کاپیتان ۳۳ ساله تیم ملی لهستان از سال ۲۰۱۶ برای 
آن بازی می کند و امس��ال هم با این تیم همراه اس��ت. بارتوش کورک س��تاره دیگر والیبال 
 Wolf Dogs Nagoya لهس��تان هم امسال تصمیم گرفت در لیگ والیبال ژاپن و در تیم
ب��ازی کند. در افتتاحیه لی��گ ژاپن هم تیمی های کورک و هم تیم��ی های کوبیاک مقابل 

یکدیگر قرار گرفتند که در یک بازی نزدیک یاران کورک به پیروزی ۳ بر ۲ دست یافتند.
کوبی��اک در این بازی ۱۹ امتیاز کس��ب کرد درحالی که ک��ورک ۲۴ امتیاز برای تیمش به 
دس��ت آورد. تقابل ستاره های لهستان درحالی به سودی یاران کورک به پایان رسید که این 
رقابت در پنج ست و به ترتیب با نتایج ۲۱ بر ۲۵، ۲۵ بر ۲۲، ۲۲ بر ۲۵، ۲۵ بر ۲۳ و ۱۹ بر 

۱۷ پیگیری شد.

انتصاب سرپرست معاونت ورزش زنان و مشاور 
ایثارگران وزارت ورزش

با حکم حمید سجادی، سرپرست معاونت ورزش زنان مشخص شد.
به گزارش ایس��نا، با حکم حمید س��جادی وزیر ورزش و جوانان، مریم کاظمی پور به عنوان 

سرپرست معاونت توسعه ورزش زنان این وزارتخانه منصوب شد.
پیش از این مهین فرهادی زاد، معاون وزیر ورزش در امور زنان بود که به دلیل بازنشستگی 
از س��مت خود کنار رفت. مریم کاظمی پور سابقه نایب رئیسی زنان فدراسیون تیر و کمان را 
در کارنامه دارد. هم چنین حمید س��جادی وزیر ورزش و جوانان در حکمی اسماعیل احمدی 
را با حفظ سمت در جایگاه حوزه ی وزارتی، به عنوان مشاور ایثارگران این وزارتخانه منصوب  

کرد.
در این جلسه همچنین از زحمات سید قاسم  قاسمی مشاور سابق ایثارگران تقدیر شد.

 برد خانگی سیتی و شکست سنگین منچستریونایتد 
در لیگ جزیره

منچسترس�یتی توانس�ت حریف خود برنلی را با دو گل شکس�ت دهد و یونایتد 
شکست تلخی برابر لسترسیتی متحمل شد.

به گزارش ایسنا، در ادامه دیدارهای هفته هشتم لیگ برتر انگلیس منچسترسیتی توانست 
با دو گل برنلی را شکس��ت دهد و ۳ امتیاز این دیدار را به دس��ت بیاورد تا از قافله تیم های 
صدرنشین عقب نماند. برناردو سیلوا و کوین دی بروین برای تیم پپ گواردیولا گلزنی کردند. 
تیم همش��هری یعنی منچس��تریونایتد در دیدار همزمان در حالی که با گل میسون گرینوود 
از حریف خود لسترس��یتی پیش بود با نتیجه ۴ بر ۲ باخت. یوری تیلمانس، چاآلار سیونچو، 
جیمی واردی و پاستون داکا برای گرگ های فوتبال انگلیس گلزنی کردند و مارکوس راشفورد 
که بعد از مدت ها دوری از ترکیب به دلیل مصدومیت به بازی گرفته شد گل دوم یونایتد را 

به ثمر رساند تا شکستی دیگر در پرونده تیم اوله گنار سولسشایر ثبت شود.
در ادامه برنتفورد که س��امان قدوس هافبک ایرانی را در اختیار دارد باید به دیدار چلس��ی 

برود.

اورا: از رسیدن توپ طلا به مسی خسته شدیم
بازیکن س�ابق ش�یاطین س�رخ ابراز امیدواری ک�رد که دیگر توپ طلا به مس�ی 

نرسد.
به گزارش ایس��نا و به نقل از مارکا، لیونل مس��ی با کسب ۶ توپ طلا رکورددار برنده شدن 
این جایزه بزرگ در تاریخ فوتبال جهان اس��ت. پاتریس اورا بازیکن س��ابق منچستر یونایتد و 
تیم ملی فوتبال فرانس��ه ابراز امیدواری کرد که دیگر این جایزه به مس��ی نرسد.  او گفت: من 
براین باور هستم که انگولو کانته و جورجینیو بیشترین شایستگی را برای کسب توپ طلا در 
سال جاری دارند. از دادن این جایزه به مسی خسته شدم.  اورا ادامه داد: مسی در سال جاری 
چه دس��تاوردی داش��ت؟بله او قهرمان کوپا آمه ریکا ش��د اما با بارسلونا چکار کرد؟ مسی در 
فهرس��ت اولیه فرانس فوتبال که برای کسب توپ طلا که شامل ۳۰ بازیکن است قرار گرفت 
اما به نظر می رس��د که س��تاره های دیگری مثل کریم بنزما و لواندوفسکی شانس بیشتری 

برای کسب این جایزه بزرگ دارند.

سرمربی فولاد: به هندبال بها داده نمی شود
مجید رحیم زاده گفت: هندبال رش��ته جذابی است اما متاسفانه در کشور ما زیاد به آن بها 

داده نمی شود.
س��رمربی تیم هندبال فولاد مبارکه س��پاهان در گفت و گو با ایسنا در خصوص سطح لیگ 
برتر هندبال مردان اظهار کرد: سطح لیگ برتر نسبت به سال های قبل بالا رفته چون بازیکنان 
در تیم ها پخش ش��ده اند. در س��ال های قبل بازیکنان در یک یا دو تیم تجمع داش��تند و این 
پراکندگی سبب بالا رفتن کیفیت مسابقات شده است. از طرفی روز به روز هندبال ایران رشد 
می کند و نتیجه آن وجود تعداد زیاد لژیونرهایی است که در کشورهای معتبر بازی می کنند. 

این چشم انداز خوبی است و مسلما این کیفیت را می توان هر سال نظاره گر شد.
رحیم زاده ادامه داد: با توجه به اینکه در این س��ال حجم برنامه های تیم ملی و اردوها زیاد 
اس��ت کار ما در تیم باش��گاهی سخت شده است. ملی پوش��ان از تیم ها دور هستند و شاید با 
دیدگاه دیگری تمرین کنند چون ش��رایط، س��بک، تاکتیک و بازیکنان هر تیم با هم تفاوت 
دارن��د. برخی تیم ه��ا مثل تیم ما که ملی پوش زی��ادی دارند موقع تمرین��ات تعداد کمی از 
بازیکنان در اختیار تیم هستند که کیفیت تمرینات پایین می آید و نمی توان کار زیادی کرد. 
این ها فرسایشی است و احتمال آسیب دیدگی بازیکنان بالا می رود. تیمی در نهایت موفق تر 

است که بتواند این موضوعات را هماهنگ کند.
وی در خصوص ش��رایط بازیکنان تیم فولاد مبارکه سپاهان گفت: بازیکنان ما هم تمرینات 
خوبی داشتند، بعد از اردوی تیم ملی یک هفته به بازیکنان استراحت دادیم و آنها با یک وقفه 
به تیم پیوس��تند. یک هفته ای اس��ت که بازیکنان همه با هم تمرین دارند. البته ما ۲ بازیکن 
آسیب دیده از دور نخست مسابقات هم داریم اما سایر بازیکنان در سلامت هستند و با تمام 

قوا در مسابقات حضور خواهیم داشت.
رحی��م زاده در خصوص فواصل زیاد بین ه��ر دوره از لیگ برتر هندبال گفت: همانطور که 
گفتم به س��بب تعداد زیاد اردوهای تیم ملی این اتفاق می افتد. باید بازیکنان میان تمرینات 
ملی و باشگاهی استراحت داشته باشند و بنابراین فاصله میان مسابقات طولانی تر شده است. 
برخی تیم ها شاید یکی دو بازیکن ملی داشته باشند اما تیم ما که ۷ ملی پوش دارد اگر فواصل 
میان مسابقات کمتر شود بیشتر ضرر می کنیم. مسلما با این شرایط اذیت می شویم اما کاری 

نمی توان کرد. بنابراین می توان گفت برنامه ای که فدراسیون چیده خوب است.
سرمربی تیم هندبال فولاد مبارکه سپاهان گفت: تیم ملی امید هم اردو می زند و بازیکنانی 
که برای تیم بزرگسالان انتخاب نشده اند باید به تیم امید بروند و آماده باشند. البته می توانستند 
تعداد مس��ابقات هر دور از لیگ را بیش��تر کنند تا لیگ کوتاه تر شود و در هر دور به جای دو 
دیدار چهار بازی انجام می شد. از طرفی هم مسابقات جام باشگاه ها در خرداد انجام می شود و 

تا آن زمان بهتر است که لیگ به پایان برسد و رده بندی مشخص شود.

تیم فوتبال پرس�پولیس که فصل گذش�ته به 
فینال لیگ قهرمانان آس�یا راه پی�دا کرده بود 
ای�ن فصل در مرحل�ه یک چه�ارم نهایی برابر 
الهلال عربستان شکست تلخی را پذیرفت و از 

دور مسابقات کنار رفت.
تیم فوتبال پرسپولیس از ساعت ۲۱:۳۰ دقیقه امروز 
شنبه در مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا 
در ورزشگاه فیصل بن فهد شهر ریاض به مصاف تیم 

الهلال عربستان رفت و ۳ بر صفر بازنده شد. 
یحی��ی گل محم��دی در ای��ن دیدار تیم��ش را با 
ترکیب حامد لک، سیدجلال حسینی، فرشاد فرجی، 
س��یامک نعمتی)۶۶ مهدی ش��یری(، س��عید آقایی، 
رضا اسدی)۴۵ احس��ان پهلوان(، میلاد سرلک، امید 
عالیش��اه، وحید امیری)۶۱ مهدی عب��دی(، مهدی 
ترابی)۷۸ محمد شریفی( و عیسی آل کثیر)۷۸حامد 
پاکدل( به میدان فرستاد. رضا اسدی، فرشاد فرجی، 
س��عید آقایی و محمد ش��ریفی در این دیدار از داور 

اخطار گرفتند. 
شروع بازی با حملات پرتعداد تیم الهلال عربستان 
هم��راه بود. الهلالی که از امتیاز حمایت تماش��اگران 
خ��ودی اس��تفاده م��ی کردن��د در دقای��ق ابتدایی 
سرخپوش��ان را به تحت فشار قرار دادند تا بتوانند به 

گل برسند.
آبی پوش��ان الهلال در ۱۰ دقیق��ه ابتدایی توپ و 
میدان را در اختیار داش��تند و فش��ار زیادی را روی 
دروازه ش��اگردان گل محمدی آوردند ت��ا بتوانند به 

گل زودهنگام برسند اما در رسیدن به هدفشان ناکام 
بودند. 

در دقیق��ه ۱۵ پرس��پولیس ه��ر چند توانس��ت تا 
حدودی از زیر بار فش��ار حملات الهلال خارج شود و 
خود را به نزدیکی دروازه این تیم برساند اما همچنان 

نبض بازی در اختیار آبی پوشان میزبان بود.
در دقیق��ه ۲۷ حملات پرتعداد الهلال جواب داد و 
سالم الدوساری از تعلل مدافعان پرسپولیس استفاده 

کرد و ب��ا عبور از عرض محوطه جریمه ضربه فنی را 
به سمت دروازه حامد لک زد که توپ به زیبایی درون 

دروازه قرار گرفت. 
در دقیقه ۳۵ بهترین فرصت برای پرس��پولیس به 
دس��ت آمد که طی آن آل کثیر وارد محوطه جریمه 
حریف ش��د و در زاویه بسته به توپ ضربه زد که این 
توپ را گلر الهلال برگش��ت داد تا تبدیل به یک ضد 
حمله ش��ود. این این صحنه رضا اسدی روی بازیکن 

حریف مرتکب خطا ش��د تا از داور کارت زرد دریافت 
کند. 

ادامه نیمه اول مثل دقایق قبل برای سرخپوش��ان 
سپری شد و هر چند تا نزدیکی دروازه حریف آمدند 
اما تیم میزبان همچنان فشار را حفظ کرد و تیم برتر 

نیمه اول بود و توانست با پیروزی به رختکن برود.
در ش��روع نیمه دوم یحی��ی گل محمدی اقدام به 
تعویض رضا اس��دی و به زمین فرس��تادن احس��ان 
پهلوان کرد و هر چند سرخپوش��ان شروع بهتری در 
نیمه دوم داش��تند اما بازهم ای��ن تیم الهلال بود که 
حملات خطرناکی را روی دروازه نماینده ایران انجام 

داد و در دقیقه ۵۰ توسط گومز به گل دوم رسید. 
در حالی که گل محمدی تلاش می کرد با تعویض 
هایی که انجام می دهد ش��رایط را به س��ود خودش 
تغیی��ر دهد این الهلال بود ک��ه در دقیقه ۷۰ به گل 
س��وم رس��ید. در این صحنه بازیکنان پرسپولیس در 
انتقال توپ از دفاع به حمله مرتکب اش��تباه ش��دند 
و بازیکنان حریف با گرفتن توپ زمینه س��از یک گل 
ش��دند تا گومز خودش را دو گله و تیمش را سه گله 

کند.
دقایق پایانی بازی با میدان داری تیم الهلال همراه 
شد و پرس��پولیس هر چند سعی کرد یکی از گل ها 
را جبران کند اما حملاتش زهردار نبود و نتوانس��ت 
دروازه تیم میزبان را باز کند تا در نهایت بازنده بازی 
ش��ود و از دور مسابقات کنار برود تا فوتبال ایران در 

ادامه مسابقات نماینده ای نداشته باشد.

دیوان محاس�بات کش�ور در گزارش تفریغ بودجه سال ۹۹ کل 
اعلام کرد که سازمان صداوس�یما مبلغی از درآمدهای تبلیغاتی 
ناش�ی از پخش مس�ابقات ورزشی را به حس�اب خزانه داری کل 

کشور واریز نکرده است!
به گزارش ایس��نا، برای اولین بار، بر اس��اس قانون بودجه سال ۱۳۹۹ 
مشخص شد که به استناد بند )پ( ماده )۹۲( قانون برنامه ششم توسعه، 
وزارت ورزش و جوانان و س��ازمان صدا و سیمای جمهوری اسلامی ایران 
مکلف هستند درآمدهای تبلیغاتی ناشی از پخش مسابقات ورزشی را به 
ردیف درآمدی ش��ماره ۱۴۰۱۸۴ نزد خزانه داری کل  کش��ور واریز کنند. 
وجوه واریزی از محل ردیف  ۴۹-۵۳۰۰۰۰ مندرج در جدول شماره )۹( 
این قانون به نس��بت ۳۰ درصد در اختی��ار وزارت ورزش و جوانان )برای 
کمک به فدراس��یون های مربوطه( و ۷۰ درصد در اختیار سازمان صدا و 

سیمای جمهوری اسلامی ایران قرار می گیرد.
 در ای��ن قان��ون، همچنین درآم��د حاصل از تبلیغات ناش��ی از پخش 
مس��ابقات ورزش��ی موضوع بند )پ( ماده ۹۲ قانون برنامه ششم توسعه 
در ردیف ملی ۵۰ میلیارد تومان در نظر گرفته که بر این اس��اس س��هم 

س��ازمان صداوسیما ۳۵ و س��هم وزارت ورزش ۱۵ میلیارد تومان تعیین 
شد.

اوایل سال جاری بر اساس اعلام ژاله فرامرزیان، معاون توسعه مدیریت 
و منابع وزارت ورزش و جوانان به ایسنا، صداوسیما در سال ۹۹ مبادرت 
به واریز درآمدهای تبلیغاتی ناش��ی از پخش مس��ابقات ورزشی به ردیف 
درآم��دی ش��ماره ۱۴۰۱۸۴ نزد خزانه داری کل  کش��ور نکرده و اینگونه 

سهم ۳۰ درصدی وزارت ورزش و جوانان از محل مربوطه پرداخت نشده 
اس��ت؛ مساله ای که از س��وی این وزارتخانه به نهادهای نظارتی گزارش 

شده است.
حال اما بر اس��اس اعلام دیوان محاس��بات کش��ور، در خلاصه گزارش 

تفریغ بودجه سال ۹۹ کل کشور آمده است:
مطابق بند )ک( تبصره )۹(، وزارت ورزش و جوانان و س��ازمان صدا و 
سیمای جمهوری اسلامی ایران مکلف بوده اند درآمدهای تبلیغاتی ناشی 
از پخش مس��ابقات ورزش��ی را به ردیف درآمدی مربوط نزد خزانه داری 
کل کش��ور واریز کنند؛ در س��ال ۱۳۹۹ از این محل، مبلغی به حس��اب 

خزانه واریز نشده است.
گزارش دیوان محاس��بات مهر تاییدی بر اعلام وزارت ورزش و جوانان 
مبنی بر عدم پرداخت مطالبات ورزش ایران از س��وی سازمان صداوسیما 
و از محل درآمدهای تبلیغاتی ناش��ی از پخش مس��ابقات ورزشی است و 
نش��ان می دهد که از ۱۵ میلیارد تومانی که این س��ازمان باید به ورزش 
کشور جهت تخصیص به رشته های مختلف )متناسب با سهم( پرداخت 

می کرده، ریالی پرداخت نشده است!

گزارش تفریغ بودجه؛

۱۵ میلیارد بابت حق پخش ورزش در سال ۹۹

رییس فدراس�یون کش�تی گفت: از معجزات ش�هید گمنام 
فدراس�یون کش�تی می توانی�م ی�ک کت�اب ۲۰۰۰ صفحه ای 

بنویسیم.
به گزارش ایسنا، محمدرضا گرایی مدال طلای رقابت های قهرمانی 
جهان خود را به شهید گمنام کمپ تیم های ملی کشتی شهید حاج 

قاسم سلیمانی اهدا کرد.
این مراسم در کمپ تیم های ملی کشتی شهید حاج قاسم سلیمانی 

و در جوار مزار شهید گمنام هشت سال دفاع مقدس برگزار شد.
علیرضا دبیر رییس فدراس��یون کش��تی در این مراس��م گفت: در 
مراس��م ش��هدا صحبت کردن لیاقت میخواهد. ۲ سال پیش بود  که 
دنبال کردیم که ش��هید گمنام را در خانه کش��تی داشته باشیم که 
البته یکسری مخالف بودند و می گفتند ورزشگاه آزادی چندین سال 
اس��ت فعال اس��ت و مس��ابقات فوتبال برگزار می شود و حتی پشت 

خانه کشتی هم سالن کنسرت است.

وی ادام��ه داد: ی��ک بزرگی ب��ه من گفت ش��هید بزرگوار خودش 
تصمیم گرفته به اینجا بیاید. این اتفاقی که افتاده و بازس��ازی خانه 
های کش��تی و نامگذاری خانه های کش��تی به نام شهیدان هادی و 
صدرزاده صدقه س��ری همین شهید گمنام است. با وجود این شهید 

عزیز اصلا نمی دانیم نداری یعنی چی و مش��کلات خودش حل می 
شود و الان هم بهترین کمپ کشتی دنیا را داریم.

دبیر ادامه داد: از معجزات این شهید گمنام طی همین ۲ سال باید 
یک کتاب ۱۰۰۰ صفحه ای نوشت. در گذشته به گونه ای دیگر بود 
و الان به گونه دیگر است. اتفافی که برای کشتی افتاده دعای شهدا 
بوده اس��ت. در چند روز گذشته در کربلا بودم که محمدرضا گرایی 

تماس گرفت و تصمیمش را اعلام کرد.
رییس فدراسیون کشتی خاطرنشان کرد: امیدوارم این فرهنگ در 
ورزش ما خوب جا بیفتد و نهادینه ش��ود. ۵۰ تا ۶۰ ش��هید کش��تی 
گیر داریم و تصاویر آن ها را نصب کردیم تا ورزش��کاران ما آن ها را 
ببینن��د که چه کار بزرگی کردند. به گرایی تبریک می گویم که خدا 
دوستش دارد. ملی پوشان کش��تی ما در پیکارهای جهانی با افتخار 
پرچم کش��ورمان را برداش��تند و دور زدند و باید به کش��ور و شهدا 

افتخار کنند.

دبیر: اتفافی که برای کشتی افتاد، بخاطر دعای شهدا بوده است

حذف آخرین بازمانده فوتبال ایران از لیگ قهرمانان آسیا 
الهلال عربستان ۳ - پرسپولیس صفر ؛

فتح الله زاده:

 پیشکسوتان هم مثل مدیران استقلال با هم متحد شوند
سجادی:

 پیگیر استخدام مدال آوران پارالمپیک هستیم

مدیرعامل باش�گاه استقلال در مورد نشست مشترک با 
مدیران باشگاه صحبت کرد.

به گزارش ایلنا، علی فتح الله زاده، مدیرعامل س��ابق استقلال، 
امروز میزبان جلس��ه بین تمام مدیران س��ابق این تیم با س��ردار 
آجورلو بود در خصوص این جلس��ه گفت: م��ن فکر می  کنم این 
جلس��ه بعد از انقلاب سابقه نداشته و یکی از جلسات خوبی بوده 
ک��ه با ابتکار آقای آجورلو مدیرعامل محترم باش��گاه انجام ش��د. 
ایشان دعوت کردند و فرمودند من میزبان باشم و تقریبا می شود 
گفت تمام مدیران عامل باش��گاه حضور داش��تند به غیر از آقای 
قریب، آشتیانی و خلیل زاده که در تهران نبودند و بقیه همه حضور داشتند. به نظر من جلسه بسیار پرباری 
بود و نش��ان می دهد که یک اتحاد خیلی خوبی بین مدیران عامل ش��کل گرفته و همه آمدند پای کار  تا به 
مدیر عامل جدید، آقای آجورلو، که در ش��رایط بس��یار سخت مالی و کاری مسئولیت پذیرفتند کمک کنند. 
امیدوارم ایش��ان بتواند باش��گاه ما را به جایگاه واقعی خود برساند و ما هم همه مدیران همه گونه در خدمت 
ایشان خواهیم بود و از هواداران هم می خواهیم با صبوری استقلال را به جایگاه اصلی خود برسانیم و امسال 

حداقل یک جام بگیریم و بتوانیم هواداران را خوشحال کنیم.
او در مورد اتحاد بین مدیران، پیشکسوتان و هواداران گفت: مدیران با این شکل جمع شدیم تا از مشکلات 
با خبر شویم و اگر نظری داریم به مدیریت منتقل کنیم و انتظار داریم در گروه پیشکسوتان اگر چند دستگی 
هست آنها هم با هم جلسه بگذارند و متحد شوند. مخصوصا این بحث در هواداران هم خیلی مهم است و آنها 
باید یک پارچه پشت تیم باشند و فرقی نکند چه کسی مدیرعامل است و آن کسی که امروز مدیرعامل است 

را باید کمک دهیم. امروز همه باید کمک حال آقای آجورلو باشند تا استقلال به ساحل امن برسد.
فتح الله زاده ادامه داد: من تکلیفم مشخص است چه در استقلال مسئول باشم که کار می کنم و اگر نباشم 
هوادار هستم و روی سکوها می نشینم و تیم را تشویق می کنم. بنابراین ما استقلال را برای مقام و مرتبه اش 
انتخاب نکردیم و استقلال علاقه شخصی و قلبی بنده است و هرکس از من کمک بخواهد من دریغ نخواهم 

کرد.
او در خصوص اینکه خرید خارجی جدید آبی ها می تواند بمب این تیم لقب بگیرد یا خیر گفت: من بازی های 
فرانس��ه را پی گیری نمی کنم و نمی دانم س��طح بازی یامگا، خرید جدید اس��تقلال، در چه حد اس��ت و باید 

بازی هایش را ببینم و دو، سه بازی که بگذرد اظهار نظر خواهم کرد.
مدیرعامل سابق استقلال در مورد بحث هایی که در مورد خصوصی سازی مطرح است عنوان کرد: خصوصی 
سازی به شکلی که دوستان گفته بودند غلط است یعنی شما می خواهید بیست درصد سهام را بفروشید و آن 
پول به استقلال نمی رسید و وزارت ورزش برای خودش برمی دارد. پس استقلال ضرر می کند و ضمن اینکه با 
فروش بیست درصد بازهم وزارت می خواهد مدیرعامل و هیئت مدیره انتخاب بکند و باز این سودی به حال 
باش��گاه ندارد و اس��تقلال را به نابودی می کشاند. ما با خصوصی سازی ای که صد در صد سهام را واگذار کنند 
به هوادار، پیشکسوت و خریدار موافقم. اگر نمی توانند این کار را بکنند پنج ساله پیمان مدیریت ببندند و اگر 
خوب کار کرد پنج سال دیگر تمدید کنند و اگر نکرد به کس دیگری بدهند. با این وضع هم کل سهام دست 

دولت می ماند و هم باشگاه با یک مدیریت خصوصی و صاحب نظر طرف می شود و کارش را ادامه می دهد.

وزیر ورزش و جوانان در حاشیه مراسم هفته و روز ملی 
پارالمپی�ک گفت: براس�اس هماهنگی که با خس�روی وفا 
انجام ش�ده، اس�امی ورزش�کاران پارالمپیکی به ما داده 
ش�ده و مش�کلی وجود ندارد، قطعا می توانیم در خدمت 

مدال آوران واجد شرایط باشیم.
به گزارش ایس��نا، وزیر ورزش و جوانان در حاشیه مراسم روز 
مل��ی پارالمپیک در خص��وص زیرس��اخت های ورزش جانبازان 
و معلولان اظه��ار کرد: ما تابع برنامه ها هس��تیم و هر برنامه ای 
که روی میز باش��د را فرص��ت داریم تا در بودجه س��ال ۱۴۰۱ 

بگنجانیم. 
وی گفت: زیر ساخت های ما معمولا به صورت مشترک استفاده می شود و اگر محدودیتی وجود داشته باشد 

آن را با برنامه ریزی جبران می کنیم.
سجادی خاطرنشان کرد: کمیته ملی المپیک و پارالمپیک برادرانه در کنار هم کار می کنند و هر نیازی به 
صورت تخصصی داش��ته باش��ند، ما در خدمت هستیم و اگر گزارشی به دست ما برسد در بودجه سال ۱۴۰۱ 

در نظر گرفته خواهد شد.
وزیر ورزش اظهار کرد: فدراسیون جانبازان و معلولین در شمال مجموعه شیرودی، امکانات تخصصی خوبی 
دارد ولی در مرکز شهر قرار گرفته است. ما امیدواریم تمام ورزشکاران جانباز و معلول که بر گردن همه ما حق 

دارند در همه جای کشور از امکانات قابل قبولی بهره ببرند. این تکلیف ماست و جای نگرانی ندارد.
سجادی درباره حضورش در مراسم هفته پارالمپیک افزود: با اینکه درگیر یک ماموریت خارج از استان بودم، 
اما با افتخار توانستم برای دقایقی در کنار همکاران مان حضور پیدا کنم. با افتخار اعلام می کنم که بزرگترین 
رویداد ورزش��ی پارالمپیک در کش��ورمان ایران برگزار می شود. رکوردی که از شرکت کنندگان ثبت شده ۶۰ 
هزار نفر معلول و جانباز اس��ت و این عدد ش��وخی نیست. افرادی که دست اندرکار برگزاری مسابقات ورزشی 
هستند می دانند که اجرای این برنامه چقدر سخت است. البته به دلیل شیوع ویروس کرونا دو سال است که 

این برنامه به صورت نمادین برای نگه داشتن این نهضت برگزار می شود. 
وزی��ر ورزش گف��ت: امیدواریم بتوانیم بعد از کرونا دوباره این مس��ابقات را برگزار کنیم و بتوانیم رکورد ۶۰ 

هزار ورزشکار را بشکنیم.
وزی��ر ورزش خاطرنش��ان ک��رد: وزارت ورزش بر خود وظیفه می دان��د، از کمیته مل��ی پارالمپیک و دیگر 
فدراس��یون ها و کمیته های مرتبط حمایت کند. به طور مثال ما در فدراس��یون قایقرانی کمیته ورزش��کاران 
خاص پارالمپیک وجود دارد و مس��ائل این ورزش پیگیری می شود. این موضوع در تکواندو و رشته های دیگر 
هم انجام می شود که نشان دهنده درک و شعور ورزش ماست که همه به صورت ترکیبی یار و همراه کمیته 
ملی پارالمپیک هستند. ما فدراسیون های تخصصی دیگری را هم داریم که مرتبط با پارالمپیک کار می کنند، 

مثل فدراسیون ورزشی بیماران خاص. 
وی ادامه داد: به دنبال این هس��تیم تمام این اقش��ار در جمهوری اسلامی ایران طبق ضوابط و شرایط دنیا 
حقوق مدنی شان رعایت شود. ضمن این که به دنبال آن هستیم این افراد را سازماندهی کنیم تا در مسابقات 

ملی و جهانی شرکت کنند.


